
 Iktatószám  : EHÖK/810/2 (2023) 
 Tételszám  : 33 

 Mellékletek  száma  : 1 

 Emlékeztető 
 AZ ELTE TTK HÖK  KÜLDÖTTGYŰLÉSI  ÜLÉSÉRŐL 

 Az emlékeztetőt készítette:  Magassy Ádám Gergely 

 Az ülés helye és ideje:  Pázmány Péter sétány 1/a,  Kari Tanács terem, 2023. 10. 24. 18:00 

 Jelen  vannak:  Szavazati  joggal:  Mig  András  (elnök)  ;  Kása  Kata  Hanga,  Müllner  Tamás,  Heli 
 Anett  Panna,  Jásdi  Mihály  Sándor,  Neizer  Bálint,  Kalmár  Balázs,  Biczó  Máté,  Pap  Kitti, 
 Madarász  Anna  (biológia-  és  környezettudomány)  ;  Gaál  Barnabás,  Deák  Bendegúz,  Nováki 
 Lóránt  (fizika)  ;  Laurán  Borbála,  Borsos-  Szabó  Krisztina,  Forró  Kata  Barbara,  Szalai 
 Domonkos,  Horváth  Orsolya  Melinda  (földrajz-  és  földtudomány)  ;  Deák  Tamás,  Gombás 
 András,  Gellény  Szabolcs,  Koller  László  Olivér  (kémia);  Nagy  Bernadette,  Orobej  Máté, 
 Horlik  Zalán  Zoltán,  Papp  György  Szabolcs  (matematika)  ;  Kurucz  Tamás  Márk,  Magassy 
 Ádám  Gergely,  Szász  Boglárka,  Németh  Friderika  Bianka,  Pádár  Kitti,  Bartha  Márton, 
 Dérfalvi  Balázs,  Sárvári  Ferenc,  Novák  Zsófia,  Tokai  Tamás,  Papp  Gergely  Sándor,  Lóki 
 Ráhel  (tanárképzés) 

 Tanácskozási  joggal:  Mészáros  Dorottya,  Kurucz  Tamás  Márk,  Kóczán  Gergely,  Hegedűs 
 Dávid,  Jeges  Viktor  Péter,  Hambuch  Mátyás,  Tóth  Katalin,  Nagy  Fruzsina,  Papp  Zsombor, 
 Herczeg  Flóra,  Kovács  Brigitta,  Kiss  Réka,  Tuza  Benedek,  Kutas  Domonkos,  Kincses  Adél, 
 Szabó Hanna, Németh Júlia, Kovács Andrea Éva, Füzes Botond, Oelber-Pánczél Emese 

 18:22: Mig András megnyitja az ülést. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 35 fővel határozatképes. 

 Szimpátia szavazás: Magassy Ádámot kérte fel jegyzőkönyvvezetésre, támogatja egyhangúan 

 Mig András javaslata, hogy Kutas Domonkos tanácskozási jogot adjon a Küldöttgyűlés. 

 (337)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúan tanácskozási jogot szavazott Kutas Domonkosnak 

 A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Az ELTE TTK HÖK tisztségviselőinek átvilágítása 

 4. Személyi kérdések 
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 5. Alapítványi ügyek 

 6. Mentorkoncepció 

 7. Alapszabály 

 8. Gazdasági ügyek 

 9. Egyebek 

 Mig András módosítási javaslat: Ügyrend módosítás felvétele a napirendi pontok közé 

 (338)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  5  nem,  6  tartózkodás,  24  igen  mellett  befogadta  az  Ügyrend  módosítás 
 napirendi pontot. 

 Módosítás:  Mig  András  sorrend  módosítása:  Alapítványi  ügyek  5.  helyett  3.  napirendi  pont 
 legyen. 

 (339)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  0  nem,  1  tartózkodás,  34  igen  mellett  befogadta  az  Ügyrend  módosítás 
 napirendi pontot. 

 (340)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  1  tartózkodás,  0  nem,  34  igen  mellett  elfogadta  a  módosított 
 napirendet. 

 Az elfogadott napirend a következő: 

 1. Bejelentések 

 2. Beszámolók 

 3. Alapítványi ügyek 

 4. Az ELTE TTK HÖK tisztségviselőinek átvilágítása 

 5. Személyi kérdések 

 6. Mentorkoncepció 

 7. Alapszabály 

 8. A küldöttgyűlés ügyrendjének módosítása 

 9. Gazdasági ügyek 

 10. Egyebek 

 Mig András ügyrendi javaslattal él a titkos szavazásról. 
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 (350)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  29  igen,  2  nem  és  4  tartózkodás  mellett  megszavazta,  hogy  a  2023. 
 11.  21-i  ülés  alkalmával  a  titkos  szavazások  online,  az  ELTE  hivatalos 
 szavazófelületén történjenek. 

 1. Bejelentések (18:29) 

 18:29-kor Mig András megnyitja a bejelentések napirendi pontot. 

 Mig  András:  Kiküldtem  egy  emailt  arról,  hogy  a  tisztelt  képviselők  negyed  órával  előbb 
 érkezzenek, hogy időben tudjuk kezdeni. Ez nem történt meg. 

 Jeges  Viktor  Péter:  Lemondott  Szigeti  Balázs  Endre  az  alapítvány  felügyelő  bizottságából  és 
 Körtefái Dóra a kuratóriumi tagságáról. Innen is köszönöm a munkájukat. 

 18:31-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 2. Beszámolók (18:31) 

 18:31-kor Mig András megnyitja a beszámolók napirendi pontját. 

 Ügyrendi javaslat Mig András részéről a beszámolók napirendi ponthoz. 

 (351)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen,  0  nem  és  2  tartózkodás  mellett  megszavazta,  hogy  a 
 Beszámolók napirendi pont során a szavazás listásan egyben és papíron történjen. 

 Mig András (elnök) időben  küldte el a beszámolóját  ;  kiegészít 

 Mig András: Kimaradt egy állítmány a beszámolómból, ezért elnézést. 

 Dérfalvi  Balázs:  Említetted,  hogy  beszélsz  a  Dékán  úrral  az  anyagi  forrásokról  amikből  a 
 közösségi tereinket tudnánk felújítani. Erről megint nem írtál. 

 Mig András: Egyeztettem róla. 

 Dérfalvi  Balázs:  De  nem  kéne  tovább  lépnünk  azon,  hogy  megkérdezzük,  sokadjára,  hogy 
 megkapjuk-e a pénzt, abba az irányba, hogy mikor, mennyit és hasonlók? 

 Mig  András:  Azért  nem  kezdtük  el  a  kivitelezését,  mert  november  végétől  olyan  az  időjárás, 
 hogy ezt nem tudjuk kivitelezni. 

 Novák  Zsófia:  Egy  ilyen  projekt  nem  azzal  kezdődik,  hogy  veszel  egy  festéket  és  neki  esel, 
 hanem hogy megtervezed. 

 Mig András: Ez a tervezet meg van. EL is lett küldve nekem. 

 Novák Zsófia: Mármint mikor lett elküldve? 
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 Mig András: Az előző küldöttgyűlés után. 

 Novák Zsófia: És ez hol van? Mi láthatjuk? 

 Szász Boglárka: A kampusz fejlesztéséről kérjük ki a hallgatók véleményét is. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Az  EHÖK  elnök  felterjesztette,  hogy  a  gólyatábor  plusz  költségeit  a 
 karok  ISZTK  keretéből  finanszírozzuk.  Ezt  nem  támogatjuk.  A  padok  beszerzéséről  tudnátok 
 többet mesélni? 

 Kása Kata Hanga: Nem új padok beszerzéséről van szó, hanem a régiek felújításáról. 

 Kása Kata Hanga (elnökhelyettes) időben  küldte el  a beszámolóját  ; kiegészít 

 Kása  Kata  Hanga:  Láthattátok,  hogy  én  nem  vettem  részt  a  HÖOK  vezetőképzőjén.  Történt 
 egy  keveresed,  és  így  a  regisztrációm  nem  jelent  meg.  Pont  ezért  nem  is  lett  kifizetve  a 
 részvételi díjam. 

 Kriszti:  A  Közélet  kóstolónál  nagyon  jó  lett  volna  össze  szedni,  hogy  melyik  tisztségviselő 
 mikor volt jelen. 

 Kása  Kata  Hanga:  Ez  egy  nagyon  jó  ötlet,  felírom.  Volt  egy  táblázat,  amit  az  eseménynél  nem 
 osztottam meg. 

 Nováki Lóránt (gazdasági referens) időben  küldte el  beszámolóját  ; nem egészíti ki 

 Gombás András (tanulmányi referens) időben  küldte  el beszámolóját  ; nem egészíti ki 

 Borsos  Szabó  Krisztina:  Az  OHV  kérdőívevket  át  akarjátok  dolgzoni.  Erről  kicsit 
 részletesebben tudsz mesélni? 
 Gombás  András:  Ez  idén  az  EHÖK-ben  merült  fel  mint  projekt.  Ez  ott  tart,  hogy  beszéltünk 
 róla, mi lenne ha a karok kapnának nagyobb szabadságot a kérdésekben. 

 Németh  Friderika  Bianka  (esélyegyenlőségi  és  lakhatási  referens)  időben  küldte  el 
 beszámolóját  ; 

 Németh  Friderika  Bianka:  Láthattátok,  hogy  megemlítettem  az  adománygyűjtést,  viszont  nem 
 részleteztem.  Akiket  az  EHÖK  kiválasztott  gyűjtésre,  kiderült,  hogy  engedélyt  kell  kérniük, 
 hogy  a  nevük  megjelenhessen.  Ezt  az  engedélyt  még  nem  kaptuk  meg.  Amint  meglesz  az 
 engedély, megy ki esemény. 

 Orobej  Máté:  Nekem  a  mentális  egészséges  posztokkal  kapcsolatban  lenne  kérdésem.  Ez  egy 
 csak Nyúz felületein lenne megjelenítve? Vagy TTK-s felületen is. 

 Németh  Friderika  Bianka:  Ezt  a  beszámolóban  is  írtam,  hogy  elsősorban  a  Nyúz  felületeire 
 gondoltuk, de mindketten nyitottak vagyunk, hogy ezt máshol is megjelenhet. 

 Kalmár  Balázs:  Ezeket  a  rovatokat  szakemberrel  megbeszélés  után  raknátok  ki,  vagy  saját 
 tapasztalat alapján, vagy milyen tervek vannak? 

 Németh  Friderika  Bianka:  Nagyon  sokféle  terv.  Most  kezdésnek  inkább  egy  ilyen  pozitív 
 üzenetküldésre  gondoltunk  akár  így  vizsgaidőszakra.  Szeretnénk  felmérni  erre  mennyire  van 
 igény, milyen reakciók, visszajelzések jönnek és utána nagyon jó lenne ezt kibővíteni. 
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 Mészáros  Dorottya  (ösztöndíjakért  felelős  referens)  időben  küldte  el  beszámolóját  ;  nem 
 egészít ki 

 Papp  Gergely  Sándor  (ösztöndíjakért  felelős  bizottsági  tag)  időben  küldte  el 
 beszámolóját  ; nem egészít ki 

 Novák Zsófia (külügyi referens) időben  küldte el beszámolóját  ;  nem egészíti ki 

 Tóth Katalin Zsófia (külügyi mentorkoordinátor) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Tóth Katalin Zsófia: A külügyi mentprogram résztvevői is fognak kapni ösztöndíjat. 

 Szász Boglárka Dorottya (főszerkesztő) időben  küldte  el beszámolóját  ; kiegészít 

 Szász  Boglárka  Dorottya:  Az  internyúz  második  részének  megjelenése  végül  egy  nappal 
 későbbre  csúszott.  Valamint  holnap  vesszük  fel  a  harmadik  részt  Novák  Zsófival  és  Németh 
 Friderikával és a külföldi lehetőségekről lesz szó benne. 

 Sárvári Ferenc (informatikus) időben  küldte el beszámolóját  ;  kiegészít 

 A  közélet  kóstoló  eseményen  való  részvételt  nem  írtam  bele  a  beszámolómba,  de  ezen  én  is 
 részt vettem és az elő munkálatokban is segítettem. 

 Pádár Kitti (rendezvényfelelős referens) időben  küldte  el beszámolóját  ; kiegészít 

 Pádár  Kitti:  Láthattátok  a  kommunikációs  referenssel,  ezt  kihagytam  az  időrendi  bontásról. 
 Valamint december 12-én lesz a nyiltnap légyszi aki jönne hallgatói segítőnek az szóljon. 

 Horváth  Orsolya  Melinda  (kommunikációs  referens)  időben  küldte  el  beszámolóját  ; 
 kiegészít 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Írtam,  hogy  részt  vettem  a  HÖOK  vezetőképzőjén.  Itt  rengeteg 
 hasznos dolgot tanultam. 

 Magassy  Ádám  Gergely:  Az  előző  beszámolód  nem  lett  elfogadva.  Az  lenne  a  kérdésem, 
 hogy ennek hatására történt e változás a munkádban? 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Szerintem  igen.  Több  tisztségviselővel  is  leültünk  beszélni  a 
 munkámról. 

 Madarász  Anna:  Írtad,  hogy  kaptál  megkerséseket  és  amit  hasznosnak  találtál,  azokat 
 megosztottad, ez alatt mit értesz? 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Ilyen  volt  a  HÖOK  MateX  elte  kvíz  versenye  illetve  az  ELTE 
 kortárssegítő önismereti csoportja. 

 Madarász Anna: Az új sablont te csináltad insátra? Volt igény a változtatásr? 

 Horváth Orsolya Melinda: Igen, igény volt. Többen jelezték, hogy változtatni kellene. 

 Neizer  Bálint:  A  gólyabál  kommunikációval  kapcsolatban  lenne  kérdésem.  A  facebookon  jött 
 egy csomó komment, azokra semmilyen reagálást nem láttam a TTK oldaláról. 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Ennek  majd  utána  nézek.  Őszintén  nem  szoktam  nézegetni  más 
 posztok  alá  írt  kommenteket.  Egyébként  rengeteg  megkeresés  érkezett  az  ELTE  TTK  HÖK 
 messengerére, azokra mind válaszoltam. 
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 Neizer Bálint: Több jegy típus is van a gólyabálra. A VIP jegy mit takar? 

 Pádár Kitti: A  VIP azt takarja, hogy lesz egy fenti karzatrész, külön pulttal. 

 Neizer Bálint: Azt megkérdezhetem, hogy ez miért nincs sehol leírva? 

 Horváth Orsolya Melinda: Mert a részletek még finomítás alatt vannak. 

 Tóth Katalin Zsófia: Lesz kártyánk mire gólyabál lesz? 

 Magassy Ádám Gergely: Én folyamatosan levelezek ez ügyben. 

 Papp Zsombor: Miért adunk el olyan jegyeket, amikről nem tudjuk, hogy mit fog csinálni? 

 Mig András: Nagyon szívesen átadom a kérdést szervezőknek. 

 Müllner Tamás: Milyen kommunikációs terv van erre a pár napra még? 

 Horváth Orsolya Melinda: Sok. Még nem mentek ki a fellépők sem. Nyereményjáték. 

 Müllner Tamás: Mikor mennek ki ezek a posztok: 

 Mig András: Ezek még egyeztetés alatt vannak. 

 Kalmár  Balázs:  Szerintem  érdemes  lenne  nézni  a  kommenteket,  mert  fontos  kérdések 
 érkeznek.  A  másik,  hogy  írtad,  hogy  akadtak  nehézségek  az  IK-s  ésBTK-s  kommunikációssal. 
 Milyen nehézségek ezek? 

 Horváth Orsolya Melinda: Nehéz elérni őket. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Voltak  megjegyzések  a  posztok  minőségével  és  mennyiségével 
 kapcsolatban. Én továbbra sem érzem, hogy lett volna minőségbeli fejlődés. 

 Horváth  Orsolya  Melinda:  Én  azt  gondolom,  hogy  hosszú  posztokat  nem  fognak  végig 
 olvasni, egy mondattal kell megfogni őket. 

 Oelberg-Pánczél Emese (tudományos referens) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Oelberg-Pánczél  Emese:  Írtam  a  szerveződő  tudományos  kirándulásról.  Annyival  szeretném 
 kiegészíteni,  hogy  ezt  a  Hallgatói  Alapítvánnyal  együttműködésben  szervezzük.  Erről  ők 
 tudnak mondani részleteket. 

 Kovács Andrea Éva (mentorkoordinátor) időben  küldte  el beszámolóját  ; kiegészít 

 Kovács Andrea Éva: Nagyon köszönöm az elmúlt egy évet, nagyon hálás vagyok. 

 Müllner  Tamás  (biológia-  és  környezettudományi  szakterületi  koordinátor)  időben 
 küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Müllner  Tamás:  Az  előző  küldött  gyűlésen  érkezett  egy  kérdés  egy  oktatóval  kapcsolatban. 
 Azóta ez az oktató el lesz tiltva az adott tárgy oktatásától. 

 Laurán  Borbála  (földrajz-  és  földtudományi  szakterületi  koordinátor)  időben  küldte  el 
 beszámolóját  ; 

 Laurán Borbála: Ma volt Intézeti Tanács. A HKR módosítási javaslatokról volt szó. 
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 Magassy  Ádám  Gergely:  Neked  se  lett  elfogadva  a  beszámolód  múltkor.  Történt-e  változás  a 
 munkádban. 

 Laurán  Borbála:  Természetesen.  Abban  mindenképpen,  hogy  többet  vagyok  jelen.  Munka  és 
 terepgyakorlatok  miatt  nem  tudtam  úgy  teljesíteni,  ahogy  magamtól  is  elvártam  volna 
 egyébként. 

 Deák Tamás (kémia szakterületi koordinátor) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Deák  Tamás:  Én  is  részt  vettem  a  közélet  kostoló  eseményen.  Valamint  részt  vettem  a  kémia 
 intézet  oktatási  bizottságának  az  ülésén.  Azt  itt  megbeszéltek  az  Intézeti  Tanácson  lesznek 
 részletesebben tárgyalva. 

 Orobej Máté: Mit gondoltál a Közéletkostoló eseményről? 

 Deák Tamás: Teljesen támogatom ezt a kezdeményezést. Én nem vettem részt sokat. 

 Nagy  Bernadette  (matematika  szakterületi  koordinátor)  időben  küldte  el  beszámolóját  ; 
 kiegészíti 

 Papp  György  Szabolcs:  Megrendezésre  került  a  matematika  oktatók  által  szervezett  mentor 
 program. Miért nem említetted? 

 Nagy  Bernadette:  Itt  jelzem,  hogy  ezen  nem  tudtam  részt  venni.  Beszéltem  hallgatókkal  akik 
 ott voltak, jól sikerült. 

 Papp  György  Szabolcs:  Hallottam  panaszokat,  hogy  nagyon  későn  lett  ez  meghirdetve. 
 Összesen  20  gólya  vett  részt  ezen,  ami  szerintem  nagyon  kevés.  Ha  hamarabb  tudnak  erről, 
 akkor biztos részt tudtak volna venni. 

 Nagy  Bernadette:  Igen,  technikai  problémába  ütköztem.  Későn  tudtam  meg,  hogy  nem 
 érkezett meg az email. Ezt próbáltam korrigálni azonnal. 

 Kiss  Réka:  Valamint,  ha  egy  eseménynek  még  nincs  minden  részlete  meg,  attól  még  lehet  az 
 eseményről már információt adni, hogy lesz. 

 Sárvári  Ferenc:  Bernadette  védelmében,  én  a  levelezési  listákat  nem  a  gólyák  névsorával 
 igénylem meg, ez már annak a feladata, akik rendelkeznek az email címekkel. Itt csúszott el. 

 Papp György Szabolcs: Miért nem került az email kiküldésre? 

 Nagy Bernadette: Kiküldtem amint ezt az eseményt megkaptam. 

 Papp  György  Szabolcs:  Minden  más  programot  kiküldesz  messengeren,  ezt  is  ki  lehetett 
 volna. 

 Kiss  Réka:  Ha  ilyen  hibát  vét  valaki  szerintem  félő,  hogy  a  nem  úgy  fognak  tekinteni  a 
 Szacskóra, mint ahogy kéne. 

 Horlik  Zalán  Zoltán:  Írtál  változásokat,  hogy  mik  változtak,  de  az  nincs  benne,  hogy  miről 
 változtak. 

 Nagy  Bernadette:  Ezek  nyilvános  adatok,  és  még  csak  módosítási  javaslatok.  Emiatt  nem 
 írtam bele. 
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 Papp  Gergely  Sándor:  A  saját  szakterületről  érkező  visszajelzések  a  legfontosabbak,  úgyhogy 
 ezeket mindenképp fogadd meg. 

 Orobej  Máté:  Mi  a  rálátásod  erre  az  újonnan  indult  mentoredszerre?  Ez  egy  új  dolog,  mennyi 
 munkád van ebben? Kell-e segítség? 

 Nagy Bernadette: Egyenlőre ebben nincs feladatom. Ezt oktatók végzik. 

 Tóth Katalin: Hogy működik a kommunikáció köztetek a szakteren? 

 Papp  György  Szabolcs:  Alapvetően  működik,  ezt  egy  olyan  fontos  dolognak  gondoltam,  amit 
 mindenképp szerettünk volna behozni küldöttgyűlésre. 

 Gombás András: Ti meg vagytok elégedve Berni munkájával? 

 Kiss  Réka:  Szerintem  ez  azért  egy  súlyosabb  probléma,  mert  hallottam,  már  a 
 mentorrendszertől  is  kapott  visszajelzést,  hogy  később  kerülnek  ki  posztok  mint  kéne.  Én 
 látom, hogy próbálkozik, de vannak fontosabb dolgok amik így elmaradoznak. 

 Nagy Bernadette: Köszönöm szépen az észrevételeket. 

 Müllner  Tamás:  Szerintem  hiába  oktatók  szervezik,  fontos,  hogy  a  szacskó  ezzel  képben 
 legyen. 

 Tokai Tamás: Ez csak matek alapképzéses hallgatókat érint vagy tanárisokat is érinthetne? 

 Nagy  Bernadette:  Arról  nem  tudok  mennyire  érintené  a  matek  tanárszakos  hallgatókat,  rá 
 tudok kérdezni. 

 Kurucz  Tamás  Márk  (tanárképzési  szakterületi  koordinátor)  időben  küldte  el 
 beszámolóját  ; kiegészíti 

 Kurucz  Tamás  Márk:  Hétfőn  részt  vettem  a  kémia  intézet  oktatási  ülésén.  Egy  dolgot 
 kiemelnék, a 2022-ben bevezetett kémia tanár osztatlan tanterv módosítása. 

 Borsos-  Szabó  Krisztina:  Írtad,  hogy  a  Pub  quiz  eseményt  késve  hírdettétek  meg,  mi  volt 
 ennek az oka, és mennyire késve? 

 Kurucz  Tamás  Márk:  Szerintem  két  héttel  az  esemény  előtt  legalább  ki  kellene  mennie,  ez 
 egy-két nappal később ment ki. 

 Madarász  Anna:  Nem  teljesen  tudom,  hogy  miért  a  Zéhába  szerveztétek,  mert  jelentősen 
 levitte a minőségét. 

 Müllner Tamás: Mi miatt gondolod, hogy lejjebb vitte a minőségét? 

 Madarász Anna: A kiszolgálás nem volt jó. 

 Müllner  Tamás:  Nyilván  arra  nem  kérdezünk  rá  a  helyszínnél,  hogy  hány  csapos  lesz  és  kik 
 lesznek. Azért ide szerveztük, mert külön teremben tudtunk kivetítőt is kapni. 

 Papp Zsombor (fizika szakterületi koordinátor) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Papp Zsombor: Mindenkinek szeretném megköszönni a közös munkát. 

 Magassy Ádám Gergely (titkár) időben  küldte el a beszámolóját  ;  kiegészít 
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 Magassy Ádám Gergely: Felkerültek az első emlékeztetők. 

 Hegedűs Dávid (ellenőrző bizottság elnöke) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Hegedűs  Dávid:  A  tisztségviselői  átvilágitással  kapcsolatban  akartunk  beadni  egy  beadványt, 
 Az EHÖK Eb elnökét jó ideje próbálom elérni, meg is hívtam erre az ülésre. 

 Papp  Gergely  Sándor:  Mennyire  lehet  komolyan  venni  ezt  az  ellenőrzést,  ha  a  ti 
 működésetekben is vannak hibák. 

 Hegedűs Dávid: Ezt azért hoztuk be, mert szeretnénk ha a kgy döntene erről. 

 Nagy Fruzsina Réka (ellenőrző bizottsági tag) időben  küldte el beszámolóját  ; kiegészít 

 Nagy  Fruzsina  Réka:  Elolvastam  az  ELTE  belső  ellenőrzési  könyvét.  Nagyon  szívesen 
 átadom utódomnak az ebből megszerzett tudást. 

 Kóczán Gergely (ellenőrző bizottság tagja) időben  küldte el beszámolóját  ; nem egészíti ki 

 Papp Gergely Sándor: Előző kgy alkalmával voltak félreértése, ezt sikerült-e megoldanotok? 

 Kóczán  Gergely:  A  küldöttgyűlés  után  egyből  tartottunk  egy  eb  ülést,  itt  alaposan 
 átbeszéltünk mindent, ez nagyon hasznos volt. 

 ELTE TTK HÖK Alapítvány időben  küldte el a beszámolóját  ;  kiegészít 

 Jeges  Viktor:  Sajnos  a  közéletkostolón  nem  tudtunk  részt  venni.  Írtam,  hogy  a  Ljubljanai  útról 
 visszafizettük mindenkinek a hajós utazást. 

 Kóczán Gergely ismerteti a szavazás menetét. 

 20:47-kor 17 perc 20 másodperc szünet 

 21:10-kor szünet vége 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 31 fővel határozatképes. 

 (352)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  30  igen  szavazattal,  4  nem,  4  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mig  András 
 , elnök beszámolóját. 

 (353)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kása  Kata 
 Hanga , elnökhelyettes beszámolóját. 

 (354)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Gombás 
 András, tanulmányi referens beszámolóját. 

 (355)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Lóránd, gazdasági referens beszámolóját. 
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 (356)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Mészáros 
 Dorottya, ösztöndíjakért felelős referens beszámolóját. 

 (357)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kovács 
 Andrea Éva, mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (358)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Gergely Sándor, ösztöndíjakért felelős bizottsági tag beszámolóját. 

 (359)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta 
 Oelber-Pánczél Emese, tudományos referens beszámolóját. 

 (360)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  33  igen  szavazattal,  4  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Horváth 
 Orsolya, kommunikációs referens beszámolóját. 

 (361)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Novák 
 Zsófia, külügyi referens beszámolóját. 

 (362)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Németh 
 Friderika Bianka, esélyegyenlőségi és lakhatási referens beszámolóját. 

 (363)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  0  nem,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  Pádár  Kitti, 
 rendezvényszervező referens beszámolóját. 

 (364)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igen  szavazattal,  5  nem,  9  tartózkodás  és  mellett  elfogadta,  de 
 csökkentett  ösztöndíjjal  Nagy  Bernadette,  matematika  szakterületi  koordinátor 
 beszámolóját. 

 (365)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen  szavazattal,  1  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Tóth 
 Katalin Zsófia, külügyi mentorkoordinátor beszámolóját. 

 (366)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Szász 
 Boglárka Dorottya, főszerkesztő beszámolóját. 

 (367)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  1  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Sárvári 
 Ferenc, informatikus beszámolóját, de csökkentett ösztöndíjat kap. 
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 (368)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  26  igen  szavazattal,  4  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta  Hegedűs 
 Dávid, ellenőrző bizottság elnöke beszámolóját 

 (369)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  29  igen  szavazattal,  3  nem,  6  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kóczán 
 Gergely, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (370)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen  szavazattal,  7  nem,  8  tartózkodás  mellett  elfogadta,  de 
 csökkentett ösztöndíjjal Nagy Fruzsina Réka, ellenőrző bizottsági tag beszámolóját. 

 (371)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Müllner 
 Tamás, biológia- és környezettudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (372)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Papp 
 Zsombor, fizika szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (373)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Magassy 
 Ádám, titkár beszámolóját. 

 (374)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Deák 
 Tamás, kémia szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (375)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  Laurán 
 Borbála, földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (376)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  37  igen  szavazattal,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Kurucz 
 Tamás Márk, tanárképzési szakterületi koordinátor beszámolóját. 

 (377)/2023  (XI.  21)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  38  igen  szavazattal,  0  nem,  0  tartózkodás  mellett  elfogadta  ELTE  TTK 
 Hallgatói Alapítvány beszámolóját. 

 21:17-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 3. Alapítványi ügyek (21:17) 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 36 fővel határozatképes. 

 Hallgatói  Alapítvány  Felügyelő  Bizottságába  jelöli  Mig  András  Rádl  Attilát  jelöli,  aki 
 előzetesen elfogadta 
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 Jeges  Viktor:  Rádl  Attila  volt  egy  ideig  alapítvány  titkár  volt  és  sok  más  csinált  még.  Tudja 
 hogy működik az alapítvány, tudja hogy kell működnie. 

 (378)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  egyhangúan  delegálta  Rádl 
 Attilát Hallgatói Alapítvány Felügyelő Bizottságába. 

 Hallgatói  Alapítvány  Kuratórium  tagjának  jelöli  Mig  András  Kutas  Domonkost,  elfogadja  a 
 jelölést 

 Kutas  Domonkos:  Elég  sok  mindent  csináltam  a  TTK  HÖK-ben.  Voltam  mentor,  képviselő, 
 kommunikációs referens. 

 (379)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  36  igen,  0  nem  és  0  tartózkodás  mellett  egyhangúan  mellett  delegálta 
 Kutas Domonkost Hallgatói Alapítvány Kuratórium tagjának. 

 Forró Kata elmegy, Horváth Orsolya kimegy 21:31 

 21:33-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 4. Az ELTE TTK HÖK tisztségviselőinek átvilágítása (21:33) 

 Hegedűs  Dávid:  Szeretnénk  egy  ellenőrzést  lefolytatni  a  tisztségviselőkön.  Egy  bizonyos 
 szempontrendszer  alapján  (amit  a  küldöttgyűlés  kitalál)  szeretnénk  leellenőrizni  a 
 tisztségviselőket  és  erről  írni  egy  jelentést.  Ennek  utána  néztünk  és  kikértük  az  EHÖK  eb 
 elnökének  a  véleményét.  Mi  hivatalból  csak  akkor  tudunk  eljárást  indítani  bárki  ellen,  ha  a 
 munkájával  bármilyen  visszaélés  vagy  hasonló  eset  merül  fel  vagy  ha  minket  felkérnek. 
 Emiatt  kértük  ezt  a  napirendi  pontot,  hogy  a  küldöttgyűlés  tárgyalja  meg,  hogy  szeretne-e 
 ilyet és ha igen milyen formában. 

 Papp Gergely Sándor: Nem tartom alkalmasnak az ellenőrző bizottságot, hogy ezt lefolytassa. 

 Kalmár  Balázs:  Tudnál  mesélni  arról,  hogy  mi  volt  az,  ami  az  igényét  felvetette,  hogy  ezt 
 lefolytassuk? 

 Hegedűs  Dávid:  Valahol  feladatomnak  is  érzem,  hogy  ilyen  ellenőrzéseket  lefolytassunk. 
 Régen voltak ilyenek. 

 Mészáros  Dorottya:  Mik  lennének  a  kritériumok,  ami  alapján  ellenőriznétek.  Ti  mi  alapján 
 tudnátok ellenőrizni mindenkinek a munkáját. 

 Nagy  Fruzsina  Réka:  A  pályázat  kiírás  alapján  történne  a  vizsgálat,  vagy  az  alapszabály 
 alapján. 

 Kalmár  Balázs:  Én  támogatnám,  hogy  az  ellenőrző  bizottságon  kívül  más  is  vegyen  ezen 
 részt. 

 Dérfalvi  Balázs:  Mi  lesz  a  konkrét  sora  annak  a  tisztségviselőnek,  akinek  a  munkája  nem 
 felelt meg. 
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 Kóczán  Gergely:  A  végén  lenne  egy  összegző  beszámoló  arról,  hogy  mi  miket  találtunk, 
 melyet  mi  megmutatunk  a  küldöttgyűlésnak,  hogy  nagyobb  betekintés  legyen  mindenki 
 munkájába. 

 Pádár  Kitti:  Hogy  kell  elképzelni,  hogy  megnézitek  a  tisztségviselők  emailjeit,  hogy 
 válaszolt? Mert ez nálam például nem reális, mert engem legtöbbszőr telefonon keresnek. 

 Hegedűs  Dávid:  Ezt  nem  úgy  kell  elképzelni,  hogy  mi  elkérünk  egy  jelszót  és  végig  megyünk 
 valakinek a levelezésein. Ez szigorúan az illető jelenlétében történne. 

 Magassy  Ádám:  Én  nem  érzem  azt,  hogy  még  bármi  kialakult  volna  ebből.  Most  tényleg  azt 
 kéne, hogy szeretnénk-e ilyet, és utána ki lehetne dolgozni azt, hogyan szeretnénk. 

 Tóth Katalin: Külügyi részen elég sok beszélgetés angol nyelven folyik. 

 Gombás  András:  Mint  képviselő  én  úgy  látom,  hogy  ha  nincs  rajtunk  egy  felső  nyomás,  hogy 
 legyen egy átvilágítás, akkor nem látom fontosságát. 

 Müllner  Tamás:  Én  úgy  gondolom,  hogy  nincs  eléggé  kiforrva  még  ez  ahhoz,  hogy  én  el 
 tudjam  dönteni,  hogy  szeretném-e.  Viszont  ha  belső  ellenőrzést  tartunk,  akkor  az  ellenőrző 
 bizottságnak is át kell esnie egy ilyen ellenőrzésen. 

 Kovács  Andrea  Éva:  Nem  érzem  sürgősen  szükségességét  most  ennek  az  átvilágításnak,  a  kgy 
 tényleg  azért  van,  hogy  ellenőrizze  a  tisztségviselők  munkáját..  Viszont  azzal  egyet  értek, 
 hogy valamilyen rendszerességgel kell egy átvilágítás, hogy tényleg minden rendben megy-e. 

 Mig  András:  Arra  is  van  lehetőség,  hogy  itt  helyben  felállítsunk  egy  bizottságot,  aminek 
 tisztségviselők  nem  részei.  Abból  a  szempontból  is  hasznos  lenne  egy  ellenőrzés,  hogy 
 megvizsgáljuk,  hogy  az  egyes  pályázati  kiírások  mennyire  életszerűek,  lehet-e  valahogy 
 optimalizálni az adott tisztségviselők munkáját. 

 Magassy  Ádám:  Én  azt  javaslom,  hogy  szavazzunk,  hogy  szeretnénk-e  ilyen  átvilágítást. 
 Valamint azt javaslom ez legyen egy öt fős bizottság, amelynek tisztségviselők nem részei. 

 Kóczán  Gergely:  Mi  nem  úgy  hoztuk  ezt  a  javaslatot,  hogy  ez  biztos  lesz  és  döntsük  el 
 hogyan.  Mi  azt  gondoljuk,  hogy  ez  hasznos,  és  azért  hoztuk  be  ide,  a  képviselők  döntsék  el, 
 hogy szeretnének-e ilyet. 

 Papp  György:  Ha  úgy  döntünk,  hogy  ez  legyen  semmiképp  se  most  szavazzuk  meg,  hogy  az 
 ellenörző  bizottság  végezze-e,  amig  nem  jön  meg  az  állásfoglalás  Koch  Balázzsal 
 kapcsolatban. 

 Pádár  Kitti:  Szerintem  ne  ma  állítsuk  össze,  hogy  a  bizottságban  kik  vegyenek  részt,  ezt 
 rendesen át kell gondolni. 

 Müller  Tamás:  Ha  állítunk  egy  bizottságot,  melyben  nem  tisztségviselők  vannak,  akkor  nekik 
 honnan lesz tudásuk, hogy elbírálják. 

 Dérfalvi  Balázs:  Én  nem  tudok  úgy  szavazni  az  első  részről,  ha  nem  tudom  biztosan,  hogy  a 
 második  részéről  is  tudok  szavazni.  Bármilyen  konkrét  dolog  nélkül  én  nem  tudom  megítélni 
 azt se, hogy szeretnék-e ilyet. 

 Müllner  Tamás:  Szerintem  ha  most  nem  egyezünk  meg  egy  struktúrában,  akkor  semmilyen 
 reális belátható időn belül nem lesz ennek vége és eredménye. 
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 Mig András határozati javaslatot tesz. 

 (380)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  32  igen  0  nem  3  tartózkodás 
 mellett  támogatja  a  tisztségviselők  munkájának  átvilágítását  a  2023/2024-es 
 önkormányzati ciklusban. 

 Mig András határozati javaslatot tesz. 

 (381)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  33  igen  0  nem  2  tartózkodás 
 mellett  kötelezi  saját  magát,  hogy  a  soron  következő  ülésén  tárgyalja  az  ELTE  TTK 
 HÖK tisztségviselőinek átvilágítását. 

 Magassy Ádám visszavonja határozati javaslatait. 

 22:18-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 5. Személyi kérdések (22:18) 

 Mig  András  pályázata  alapján  jelölöli  Troják  Arnoldot  Mentorkoordinátori  tisztségre, 
 elfogadja a jelölést. 

 Troják  Arnold:  Hála  a  korábbi  mentorkoordinátorok  munkájának,  a  mentorrendszer  nagyon  jó 
 alapokon  áll,  csak  pár  dolgot  szeretnék  javítani.  Ilyen  például  az,  hogy  sok  jelentkező  alapból 
 a  közélet  része,  ezen  szeretnék  változtatni  nagyob  promózással.  Egy  másik  újítás,  hogy  a 
 mentorkisokosba kerülne egy csapatépítős rész. 

 Tóth Katalin: A külügyi mentorrendszerrel mennyire tervezel együtt dolgozni? 

 Troják Arnold: Nehéz lehet összeegyeztetni a képzés során, ám nyitott vagyok rá. 

 Sárvári Ferenc: Meddig tervezed betölteni a tisztséget? 

 Troják Arnold: Ameddig bírom, de mondjuk 2 ciklus. 

 Kovács  Andrea:  Javaslom,  hogy  ne  legyen  valaki  egyszerre  külfis  és  magyar  mentor  valaki, 
 mert az idei példa mutatja, hogy nehéz egyszerre. 

 Tóth Kata: Engednéd-e, hogy egy tisztségviselő mentor legyen? 

 Troják Arnold: Van olyan tisztség, ami tiltja, de ezt  a küldöttgyűlésnek kell döntenie. 

 Mig  András:  Szerintem  egyéni  esetek  vannak,  például  egy  rendezvényszervező  referensnek 
 nem túl jó. 

 Kovács Andrea: Szerintem nem szabad más tisztségviselőket kizárni. 

 Németh Júlia: Szerinted egy elsősegély résznek a képzésnek van-e helye? 

 Troják Arnold: Igenis szükséges lehet, ez egy jó ötlet. 
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 Dérfalvi Balázs: Az online vizsgával kapcsolatban megkerested az informatikust? 

 Troják Arnold: Nem online, hanem gépi lesz, de megkerestem ezügyben. 

 Kovács Andrea: Szerinted nem gond, hogy nem rendelkezel mentrofelelősi tapasztalattal. 

 Troják Arnold: Szerintem egyáltalán nem gond. 

 Gaál Barnabás: Hogyan történne a mentoretikai kódex módosítása? 

 Kovács  Andrea:  Inkább  erre  válaszolok  én,  itt  az  idei  tapasztalatok  alapján  lenne  pár  apró 
 pontosítás. 

 Mig András: Szeretne valaki vitát folytatni a jelölt távollétében? 

 Kovács  Andrea  Éva:  Arnold  2  hónapja  keresett  meg  engem,  szóval  időben  nekiállt  a 
 felkészülésének. Szerintem nem lesz gond vele, teljesen felkészültnek és alkalmasnak tartom. 

 Mig  András:  A  vele  való  beszélgetés  során  nagyon  felkészültnek  érzem.  ám  a  korábbi 
 mentorkoordinátorokhoz képest csendesebb. Gondot fog-e ez okozni a munkája során? 

 Sárvári  Ferenc:  Együtt  voltunk  először  mentorok  és  egy  csapatban  voltunk.  Könnyű  volt  vele 
 dolgozni, és nem egy csendes ember, aki nagyon lelkes. 

 Kovács  Andrea:  Úgy  csendes,  hogy  tudja  mikor  kell  nem  csendben  lenni.  Az  előző 
 koordinátorok mind határozottak, és ez Arnoldban is benne van. 

 Magassy  Ádám:  Mentorfelelősként  azt  láttam,  hogy  sokszor  határozottan  előlép,  ami  sokszor 
 inkább a tapasztaltabb mentorokra jellemző. 

 Orobej Máté: Hogy érzitek, hogyan viselné, ha valami nem az elképzelése szerint történne? 

 Kovács  Andrea:  Azt  tanácsoltam  neki,  hogy  nagyon  jól  válogassa  meg  a  mentorfelelőseit, 
 mert ők az elsők akikhez fordulhat. De nem hiszem, hogy nagyon szomorkodós ember lenne. 

 Mig András: Szeretne-e valaki vitát folytatni a jelölt jelenlétében? 

 (382)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  Az  ELTE  TTK  HÖK  Küldöttgyűlése  egyhangúlag  megválasztotta 
 Troják Arnoldot mentorkoordinátori tisztségbe. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 24 fővel határozatképes. 

 Földrajz  és  Földtudományi  Intézeti  Tanácsba  Laurán  Borbála  jelöli  Cziráki  Kamillát, 
 előzetesen elfogadta a jelölést. 

 Földrajz  és  Földtudományi  Intézeti  Tanácsba  Laurán  Borbála  jelöli  Nagy  Fruzsinát  ,  eki 
 elfogadja a jelölést. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 23 fővel határozatképes. 

 Matematika  Intézeti  Tanácsba  Nagy  Bernadette  jelöli  Hoffman  Szabolcsot,  előzetesen 
 elfogadta a jelölést. 
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 Fizikai  és  Csillagászati  Intézeti  Tanácsba  Deák  Bendegúz  jelöli  Gaál  Barnabást,  aki  elfogadja 
 a jelölést. 

 Mig András Nováki Lorántot jelöli Választmányba, elfogadja a jelölést 

 Tanulmányi és Oktatási Bizottságba Gombás András Gaál Barnabást jelöli, de nem fogadja el 

 (383)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  delegálta  Cziráki  Kamillát  a  Földrajz  és  Földtudományi 
 Intézeti Tanácsba. 

 (384)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  delegálta  Nagy  Fruzsina  Rékát  a  Földrajz  és 
 Földtudományi Intézeti Tanácsba. 

 (385)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  egyhangúlag  delegálta  Hoffmann  Szabolcsot  a  Matematika  Intézeti 
 Tanácsba. 

 (386)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  19  igen,  1  nem,  0  tartózkodás  és  3  távolmaradás  mellett  delegálta 
 Gaál Barnabást a Fizikai és Csillagászati Intézeti tanácsba. 

 (387)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  22  igen,  0  nem,  0  tartózkodás  és  1  távolmaradás  mellettdelegálta 
 Novki Lorántot a Választmányba. 

 Mig András javaslata: Az ELTE TTK HÖK ügyrendeje törlése kerüljön. 

 (387)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése egyhangúlag törölte A küldöttgyűlés ügyrendje napirendi pontot. 

 Mig András 15 perc szünetet rendel el. 23:19 

 23:39 folytatódik az ülés. 

 Mandátumellenőrzés: az ülés 24 fővel határozatképes. 

 Mig  András  kérésére:  „Tisztelt  Képviselők!  Szeretném  megköszönni  nektek,  akik  még  jelen 
 vagytok.  Szeretném  azonban  kifejezni  a  haragomat,  és  csalódottságomat  a  küldöttgyűlés  felé 
 a  jelenleg  kialakult  helyzet  miatt.  A  küldöttgyűlés  kinyílvánította  a  véleményét  arról,  hogy  az 
 önkormányzat  viselt  dolgait  a  küldöttgyűlésen  tárgyaljunk,  ugyanakkor  a  képviselők  nem 
 hajlandóak  részt  venni  az  emiatt  hosszúra  nyúló  küldöttgyűléseken.  Kérem  a  képviselőkét, 
 hogy  döntsék  el,  mit  szeretnének  a  kettő  közül,  de  láthatóan  a  kettő  nem  fér  meg  egymás 
 mellett” 

 23:43-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 
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 6. Mentorkoncepció (23:43) 

 Mig  András:  Mentoretikai  kódexnek  a  Mentorkoncepciónak  a  része,  ezért  a  későbbiekben 
 majd Arnold javítsa, és ezt a módosítást a Választmány fogadjal. Ez neked megfelelő? 

 Troják Arnold: Igen 

 Gombás András: Ha jól olvastam, akkor a tanulmányi előadás csak hétköznap lehetne. 

 Troják Arnold: A szövegben valóban így szerepel, de a táblázatban helyesen szerepel. 

 Tokai  Tamás:  A  3.  játéknap  időpontja  a  játékhét  után  van,  de  a  kiválogatás  előtt  van.  Emiatt  a 
 kiválogatás és a mentortábor közt sok idő lenne. Helyette lehetne később. 

 Troják  Arnold:  Célszerűbb,  ha  a  játékhét  eredményhirdetése  egy  játéknapon  van.  Emellett 
 szeretném, ha a játéknapon is még a jelöltek megmutathatják mit tudnak. 

 Magassy  Ádám:  A  második  játéknap  a  teszt  utóvizsgája  előtt  van,  illetve  egyetértek 
 Arnolddal, kella plusz megismerési lehetőség. Ez régen is így volt. 

 Jásdi Mihály: A második játéknapon csak az vehet részt, aki átment a mentorteszten? 

 Troják Arnold: Nem, aki még UV-zik az is. 

 Borsos-Szabó Krisztina: Lehetne egy negyedik játéknap. 

 Gellény Szabolcs: Mentorteszt a csapatépítős rész hogyan lenne számonkérve? 

 Troják Arnold: Főleg kifejtős szituációs kérdések lennének. 

 Gellény Szabolcs: A szóbelin akkor ilyen nem lenne? 

 Troják Arnold: De, csak ez a tudás is nagyon fontos a képzés során. 

 Madarász  Anna:  A  szituációs  kérdések  sokszor  szubjektív  a  megoldása,  és  erre  oda  kell 
 figyelni az értékelésüknől. 

 Troják  Arnold:  Ezeknek  a  pontozásáról  több  ember  döntene,  illetve  betekintésnél  meg  lehet 
 beszélni. 

 Kalmár  Balázs:  Nem  kellene  a  játékfeladás  a  tesztbe,  mert  ez  már  skill,  amit  nehéz 
 stenderdizálni. Emiatt inkább érdemes a szóbelinél megtartani. 

 Troják  Arnold:  Jogos  felvetés,  de  a  többi  modult  is  így  kéne  megközelíteni.  De  az  értékelést 
 több ember fogja megalkotni. 

 Gombás  András:  Szerintem  ez  nem  elvetendő  gondolat,  de  szerintem  a  bizonytalanság  a 
 kidolgozatlanságban van. 

 Madarász  Anna:  A  nagyon  nyitott  kérdéseket  kerülni  kell,  de  a  konkrétabb  kérdések  amire 
 konkrét válasz lenne, az sok munkát adna a mentorokra és a javítókra 
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 Tokai Tamás: Az egyebes képzés során erről lehetne szó. 

 Kása Kata Hanga: Szerintem jó lenne ezen rész megírásánál a szakterületek véleményét. 

 Troják  Arnold:  A  megírásra  egy  tapasztalt  embert  kérnék  fel,  majd  után  kikérném  a 
 szakterületek véleményét. 

 Magassy Ádám: A kiválogatás után szerinted jó lenne-e egy negyedik játéknap? 

 Troják Arnold: Lehetne, hely is van rá az időrendbe. 

 Laurán  Borbála:  A  szakterületi  esemény  során  lehetne  valami  adott  program.  Például  egy 
 szakterület bemutatás. 

 Orobej Máté: A játékhét hogyan számít hiányzásnak? 

 Mig  András  kikéri  az  Ellenőrző  Bizottság  véleményét  a  kérdéssel  kapcsolatban,  és  ennek 
 tükrében a Választmány hozzon módosító javaslatot. 

 Mig András határozati javaslata: 

 (388)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  24  igennel  egyhangúan  megbízza  az  ELTE  TTK  HÖK  Választmányát 
 azzal,  hogy  az  ülésen  elhangzott  módosítási  javaslatok  alapján  tárgyalja  a 
 mentorkoncepciót, és határozzon róla. 

 00:29-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 (389)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen,  1  nem  0  tartózkodás  mellett  törölte  az  Alapszabály  napirendi 
 pontot. 

 7. Gazdasági ügyek (00:30) 

 Nováki Loránt ismerteti a gazdasági beszámolót. 

 Orobej Máté: Ha jól láttam volt módosítás. 

 Nováki Loránt: Igen, mert utólag került még eló könyvelés 

 Mig András: Szabályos-e, hogy így egyben van két negyedéves beszámoló. 

 Nováki Loránt: Korábban volt már ilyen. 

 Kóczán Gergely: Nincs erre vonatkozó szabályozás 

 Borsos-Szabó Krisztina: Miért ilyen magas a HÖOK költség? 

 Mig  András:  A  HÖOK-os  rendezvényeken  való  részvételnél  kötelező  költségek  vannak, 
 melyeket az önkormányzatoknak kell kifizetni. Ez a szállást és az étkezést takarja. 
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 Tokai  Tamás:  Mostanság  merült  fel  a  kérdés,  hogy  van-e  ennek  értelme.  Igazából  ennek  nem 
 a  képzése  a  fontos,  hanem  a  kapcsolat  építés,  mint  amilyen  a  HÖOK-os  természettudós 
 együttműködés. 

 Pádár  Kitti:  Töbször  is  volt  szerencsém  részt  venni  ilyen  képzésen,  és  valóban  a 
 kapcsolatépítés miatt nagyon hasznos volt. 

 (400)/2023  (XI.  21.)  számú  küldöttgyűlési  határozat:  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 Küldöttgyűlése  23  igen,  0  nem,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  Az  ELTE  TTK  HÖK 
 2023. év II. és III. negyedéves gazdasági beszámolóját. 

 00:45-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 8. Egyebek (00:45) 

 Kóczán  Gergely:  Az  Ellenőrző  Bizottság  nevében  szeretném  megköszönni  a  bizalmatokat 
 felénk. 

 Magassy Ádám: Szeretném megköszönni azon képviselőknek akik itt maradtak. 

 Hegedűs  Dávid:  Szeretném  megköszönni  Nagy  Fruzsina  Réka  3  éves  önkormányzati 
 munkáját, a bizottság érezni fogja hiányát. 

 Tokai  Tamás:  Köszönöm  azt  az  1  óra  35  perc  konstruktív  és  hozzászólásokban  telt  munkát, 
 amit  az  itt  maradt  hallgatók  végeztek.  Ez  egy  érdemi  és  letisztult  munka  volt  és  remélem  a 
 továbbiakban is így lesz. 

 00:51-kor Mig András lezárja a napirendi pontot. 

 00:51-kor Mig András lezárja az ülést. 
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 Jegyzőkönyv termet elhagyókról és belépőkről: 

 Heli Anett Panna megérkezik 18:29 

 Neizer Bálint kimegy 18:32 

 Biczó Máté megjön 18:32 

 Szász Boglárka kimegy és Neizer Bálint visszajön 18:57 

 Kurucz Tamás kimegy 18:58 

 Szász Boglárka visszajött 18:59 

 Müllner Tamás kimegy és Kurucz Tamás visszajön 19:00 

 Müllner Tamás visszajön 19:01 

 Oelber-Pánczél emese megérkezik 19:16 

 Deák Bendegúz kimegy 19:20 

 Deák Bendegúz visszajön 19:22 

 Lóki Ráhel megérkezik 19:41 

 Horváth Orsolya Melinda kimegy 19:43 

 Neizer Bálint kimegy 19:45 

 Neizer Bálint visszajön 19:49 

 Horváth Orsolya Melinda visszajön 19:50 

 Sárvári Ferenc kimegy 20:03 

 Sárvári Ferenc visszajön 20:05 

 Borsos-Szabó Krisztina kimegy 20:06 

 Szalai Domonkos kimegy 20:10 

 Mészáros Dorottya kimegy 20:11 

 Borsos Szabó Krisztina és Szalai Domonkos visszajön, Nagy Fruzsina kimegy 20:12 

 Nagy Fruzsina és Mészáros Dorottya visszajön 20:18 

 Nagy Bernadette kimegy 20:24 

 Kincses Adél és Szabó Hanna elmegy 20:33 

 Jeges Viktor és Hambuch Mátyás kimegy (20:42) 

 Horváth Orsolya és Borsos-Szabó Krisztina visszajön 21:12 

 Pádár Kitti és Sárvári Ferenc visszajön 21:15 

 Nagy Bernadette kimegy 21:35 

 Jeges Viktor Péter és Hambuch Mátyás elmegy, Horlik Zalán kimegy 21:39 

 Kutas Domonkos elmegy 21:41 
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 Horváth Orsolya visszajön, Sárvári Ferenc kimegy 21:44 

 Horlik Zalán visszajön 21:47 

 Sárvári Ferenc visszajön 21:53 

 Sárvári Ferenc visszajön 21:53 

 Koller László Olivér elmegy, Sárvári Ferenc kimegy 22:07 

 Müller Tamás, Bartha Márton és Herczeg Flóra elmegy 22:20 

 Neizer Bálint kimegy 22:27 

 Tóth Kata kimegy 22:30 

 Neizer Bálint visszajön 22:32 

 Tóth Katalin visszajön és Pádár Kitti kimegy 22:34 

 Mészáros Dorottya kimegy 22:37 

 Pádár Kitti visszajön 22:39 

 Nagy Bernadette visszajön 22:42 

 Troják Arnold kimegy 22:43 

 Mészáros Dorottya visszajön 22:45 

 Kovács Brigi elmegy, Deák Tamás kimegy 22:53 

 Laurán Borbála kimegy 22:56 

 Mészáros Anna kimegy 22:57 

 Mészáros Anna és Troják Arnold visszajön 22:58 

 Laurán Borbála visszajön 23:00 

 Papp  Zsombor  és  Mészáros  Dorottya  Zalán  György  és  Ráhel  Papp  Gergely  Dérfalvi  Balázs  elmegy, 
 Kurucz Tamás kimegy 23:06 

 Tóth Kata Novák Zsófia Horváth Orsolya elmegy 23:08 

 Németh Júlia és Kovács Andrea elmegy 23:12 

 Deák Tamás és Kurucz Tamás megjön, Sárvári Ferenc kimegy 23:17 

 Sárvári Ferenc kimegy 00:07 

 Sárvári Ferenc visszajön 00:12 

 Hegedűs Dávid kimegy 00:23 

 Hegedűs Dávid visszajön 00:25 

 Neizer Bálint kimegy 00:35 

 Neizer Bálint visszajön 00:38 
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 Beszámolók szavazati aránya: 

 tisztség  név  igen  nem  tartózk.  távolm. 
 elnök  Mig András  30  4  4  0 
 elnökhelyettes  Kása Kata  36  0  2  0 
 titkár  Magassy Ádám Gergely  38  0  0  0 
 gazdasági referens  Nováki Lóránt  38  0  0  0 
 tanulmányi referens  Gombás András  38  0  0  0 
 tudományos referens  Oelber-Pánczél Emese  37  0  1  0 

 kommunikációs referens  Horváth Orsolya 
 Melinda  33  4  1  0 

 rendezvényszervező referens  Pádár Kitti  36  0  2  0 

 diákjóléti- és lakhatási referens  Németh Friderika 
 Bianka  38  0  0  0 

 ösztöndíjakért felelős referens  Mészáros Dorottya  38  0  0  0 
 ösztöndíjakért felelős bizottsági tag  Papp Gergely Sándor  38  0  0  0 
 külügyi referens  Novák Zsófia  37  1  0  0 
 külügyi mentorkoordinátor  Tóth Katalin Zsófia  36  1  1  0 

 főszerkesztő  Szász Boglárka 
 Dorottya  38  0  0  0 

 mentorkoordinátor  Kovács Andrea Éva  37  1  0  0 
 biológia- és környezettudományi 
 szakterületi koordinátor  Müllner Tamás  38  0  0  0 

 fizika szakterületi koordinátor  Papp Zsombor  38  0  0  0 
 földrajz- és földtudományi 
 szakterületi koordinátor  Laurán Borbála  38  0  0  0 

 kémia szakterületi koordinátor  Deák Tamás  38  0  0  0 
 matematika szakterületi koordinátor  Nagy Bernadette  24  5  9  0 
 tanárképzési szakterületi 
 koordinátor  Kurucz Tamás  37  0  1  0 

 az Ellenőrző Bizottság elnöke  Hegedűs Dávid  26  4  8  0 
 ellenőrző bizottsági tag  Nagy Fruzsina Réka  23  7  8  0 
 ellenőrző bizottsági tag  Kóczán Gergely  29  3  8  0 
 informatikus  Sárvári Ferenc  37  1  0  0 
 a Hallgató Alapítvány elnöke és 
 titkára 

 Jeges Viktor Péter és 
 Hambuch Mátyás  38  0  0  0 

 (Sötétebb háttérrel a csökkentett ösztöndíjjal elfogadott beszámolók vannak jelezve) 
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 Magassy Ádám  Mig András 
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